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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Történtek társadalmi egyeztetések a kormány részéről
vízgazdálkodással kapcsolatos kérdésekben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2022. október 17-én az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottságának ülésén Miniszter Úr a
tavalyi évben Magyarországot sújtó aszályt történelmű léptékűnek nevezte és az 1863-as aszállyal
hozta párhuzamban. A Bizottság ülésén Miniszter Úr akkor azt mondta:

„(...) tényleg nem halasztható sok olyan beruházás vagy sok olyan tabunak gondolt téma, amit ki
kell  tennünk az asztalra,  és meg kell  vitatnunk: mikor járunk el  helyesen,  mikor nem járunk el
helyesen; egy-egy döntésünk következtében mi az, amiből több jó és kevesebb rossz származik, vagy
ha nem döntünk, azzal mennyivel több kárt okozunk.”

Miniszter Úr arról is beszélt:

 „Erről csak  egy  társadalmi  párbeszéd  formájában  lehet  beszélni,  és  nagyon  jó  lenne,  ha  az
üléspont és az álláspont kérdése ilyen téren kicsit független lenne egymástól, ez egy nagyon-nagyon
fontos dolog, mert nem biztos, hogy unokáink jövője mindig az üléspontunktól függ.”

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• A Bizottság ülését követően történt társadalmi egyeztetés a minisztérium, illetve a kormány
részről vízgazdálkodással kapcsolatos kérdésekben?

• Milyen további társadalmi egyeztetéseket tervez a minisztérium, illetve a kormány 
vízgazdálkodással kapcsolatos kérdésekben?

 

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,



 
Dr. Keresztes László Lóránt
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